
Søndermarkskolen   
Skanderborggade 65  

8940 Randers SV 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde   

Dato: Tirsdag den 20. august 2024 kl. 18.00 – 20.00  

Fraværende: Lone  

Mødeleder: Christina  

Referent: Anders 

 Emne og ansvarlig  Hvad skal vi udrette?  Proces  Tid  Konklusioner/bemærkninger 

1.  Godkendelse af   
dagsorden  

  1 min   

2.  Valg af mødeleder    2 min  Christina 

3.  Nyt fra:   
- Formand og   
næstformand  
- Ledelse   
- Personale   
- Andet  

Vi tager en runde med nyt fra alle relevante 

deltagere. Runden har orienterende karakter.  

Orientering  20 min  Formand: 

Miljø og trafik har fremlagt  forslag til ændringer ved Skanderborggade. 

Søren har sendt vores input til dem. 

Udvalget har nu forkastet tre af scenarierne, men har valgt at undersøge scenariet 

med ensretning af Skanderborggade nærmere.  

 

Stoil skal til møde på kommunen  i aften, hvor han vil spørge mere ind til processen 

og status. Stoil giver tilbagemelding næste møde.  

 

Vi har haft besøg af bestyrelsesmedlemmer fra andre skoler i kommunen. Trine og 

Niels holdt oplæg.  

Der blev også snakket om kommende budgetperiode. Det ser vi ind i på det næste 

bestyrelsesmøde.  

 

Søren indbyder bestyrelsesmedlemmer  til en ‘Toiletdate’ for at få et reelt billede af 

tilstanden på skolens toiletter. Vi mødes efter næste bestyrelsesmøde.  

 

Trine: 

Der er gang i processen omkring ansættelse af ny viceskoleleder.  

 

Vi er kommet godt tilbage efter ferie.  

 

Der er snart forældremøder i klasserne. Trine har udleveret seddel med overblik 



over datoer.  

Personalet ved at der kommer en fra bestyrelsen med til forældremøderne. 

 

 

Der er blevet malet i en del lokaler, så når klasserne flytter klasse, kommer de ind 

til et nymalet lokale. 

 

Der er fokus på kommunens økonomiske situation. Vi er spændte på fremtiden. 

Kapacitetsprocessen er udsat.  

 

Vi har haft to lærere på kursus i Makerspace. Det handler om brug af teknologi, 

kritisk tænkning omkring hvad teknologi kan mv. 

To lærer brænder for det og vil hjælpe med at implementere det til resten af skolen, 

hvor det giver mening.  

  

Personale.  

Frikvartererne er nu ændret så alle børnene kan være over hele skolen. Det giver 

noget positivt for fællesskabet på tværs af årgangene.  

Legepatruljen vil prøve at gentænke det lidt, så de evt. kommer mere ud i de små 

grønnegårde. 

 

4.  Samarbejde i 
kommende skoleår  

Vi skal under dette punkt genbesøge vores 

samarbejdsdokument.  

 

Hvilke aftaler har vi for mødekultur, 

forberedelse mv.? Er der elementer der 

skal tilføjes / fjernes? osv. 

Fælles 
drøftelse  

20 min  Vi gennemgår dokumentet og giver input til ændringer.  

5. Landsmøde med skole 
og forældre  

Skole- og forældre afholder landsmøde den 

22. og 23. november 2024.  

 

Vi skal under dette punkt beslutte om og 

evt. hvem der skal deltage i mødet.  

 10 min  Christina og Regitze deltager. 

De har gode erfaringer fra sidst og kom tilbage med gode input.   

6. Deltagelse på 
forældremøder  

Vi skal under dette punkt beslutte hvem og 

med temaer bestyrelsen skal deltage med 

på forældremøderne i efteråret.  

 

Til mødet vil alle datoerne for 

forældremøderne være kendte.  

 

Forslag til tematikker kunne være:  

● Orientering om trafikforsøg  

Fælles 
drøftelse og 
beslutning  

20 min  Vi beslutter at der orienteres om følgende tre punkter 

● Orientering om trafikforsøg  

● Visning af trafikvideo  

● Møde for forældreråd - onboarding 

 

De ansvarlige laver selv aftaler med årgangene. 

Husk at informere om at videoen skal være klar.  

 



● Visning af trafikvideo  

● Møde for forældreråd - 

onboarding 

Datoer for forældremøder og ansvarlige bestyrelsesmedlemmer: 

 

0. årgang: 12/9 - Søren  

1 .årgang: 22/8 - Regitze 

2.årgang:  5/9 - Morten  

3.årgang:  28/8 - Mads  

4.årgang: 19/9 Mette 

5.årgang: 29/8 Stoil (vil evt. bytte med Mette) Stoil kontakter Mette.  

6.årgang: 22/8 - bestyrelsen deltager ikke 

 

Dato for onboarding af forældreråd: 

24/9 kl. 19-21 

(morten deltager ikke) 

Bestyrelsen ønsker at Trine også deltager.  

 

Trine tilføjer kontaktoplysninger på koordinatorerne på årgangene 

7.  Skole-  

hjem-samarbejdet  

Vi skal under dette punkt fortsætte drøftelserne 

fra sidste møde vedr. det gode skole-hjem-

samarbejde.   

På baggrund af drøftelserne på sidste 

bestyrelsesmøde skal vi drøfte følgende to 

tematikker:  

● Tillid  

● God kommunikation  

Omdrejningspunktet for drøftelserne vil være 

en begrebsafklaring og vil tage udgangspunkt i 

følgende spørgsmål:  

● Hvad forstår vi ved temaet / 

begrebet?  

● Hvordan arbejder vi med det i 

praksis – skole og 

forældreperspektiv? 

● Hvordan kan vi understøtte det?  

Fælles   

drøftelse   

40 min  Vi dykker ned i og drøfter de to begreber; Tillid og kommunikation.  

 

Søren laver et udkast til et revideret princip.  

8. Forældrehenvendelse   5 min  Henvendelse: 

1.Usikkerhed omkring hvad ting koster i boden. Kan der laves større prisskilte? 

Trine tager det med på møde med kantinen.  

 

2.Efterspørgsel på et årshjul for forældremøder, så det bliver meldt ud i bedre tid. 

Hvordan sikrer vi at flest mulige forældre kan deltage i de forældremøder, vi 

inviterer til?   

 



  

 

9.  Evt   5 min Fredag efter Grundlovsdag er SFO åben 

 

LP skriver til bestyrelsen vedr. evaluering og feedback af forældremøde i førskolen.   

 
 

 


